
                         Zpráva  o činnosti Dozorčí komise Rady Českého rozhlasu  

                                                          za 1. čtvrtletí 2024 

 

Zprávu sestavil a předkládá Ing. Miroslav Dittrich, předseda Dozorčí komise Rady ČRo v souladu 

se zákonem č. 484/1991 Sb. Zákon o Českém rozhlasu v platném znění a s čl. II. odst. 3 

Jednacího řádu dozorčí komise Rady ČRo.   

Dozorčí komise (dále jen Komise) Rady ČRo (dále jen Rady) se v 1. čtvrtletí roku 2024 v souladu 

se svým jednacím řádem a s potřebami Rady sešla na třech řádných zasedáních.  

 

Dne 19. 1. 2024 (Zápis č. 1/2024)  

Komise projednala výsledky hospodaření ČRo za období leden až listopad 2023. Ředitel  

Ekonomiky Martin Vojslavský je podrobně okomentoval. Konstatoval, že se dařilo ve výběru 

rozhlasových poplatků, naopak se nedařilo v čerpání investic, s tím, že některé bylo nutné 

přesunout do letošního roku. V této souvislosti připomněl generální ředitel René Zavoral, že 

část investičních prostředků bude použita na zvýšení bezpečnosti budov Českého rozhlasu 

(např. bezpečnostní rámy) v souvislosti s událostmi na Filosofické fakultě UK.  

M. Vojslavský oznámil, že závěrka  roku 2023 by měla být hotová v polovině února 2024.  

Dále se Komise zabývala pravidelnou souhrnnou zprávou o probíhajících a ukončených 

soudních sporech. Vedoucí oddělení právních služeb D. Foukalová informovala o soudních 

sporech, kde došlo ke změnám. Ve sporu o předkupní právo k budově Vinohradská 12, ČRo 

zvažuje podání  ústavní stížnosti.   

V části věnované marketingu předložil ředitel Marketingu a digitálních služeb Jiří Malina 

přehledný interní výhled všech marketingových akcí na rok 2024 s důrazem na ty, které svou 

hodnotou převyšují 500 tisíc korun. Speciálně se Komise zabývala kampaněmi ČRo Radiožurnál 

a ČRo Dvojka.  

 

Dne 23. 2. 2024 (Zápis č. 2/2024) 

Komise se věnovala vývoji hospodaření Českého rozhlasu v roce 2023. Ředitel Ekonomiky 

Martin Vojslavský okomentoval jednotlivé položky před externím auditem, jehož posouzení  by 

mělo být známo v dubnu 2024. Členové Komise se shodli na tom, že ekonomické výsledky 

Českého rozhlasu jsou víc než uspokojivé, a to s ohledem na komplikovanou ekonomickou 

situaci v ČR a odrážejí vysokou úroveň finančního řízení v ČRo.  

Komise se zajímala o úroveň koordinace mezi interním a externím auditem. V té souvislosti 

požádala o návštěvu interních auditorek na příští jednání DK a současně požádala o dva zásadní 

podklady: Plán vnitřního auditu na rok 2024 a Auditní zprávu za rok 2023.  



Komise se dále seznámila s aktuálními výsledky poslechovosti a on-line statistikami (za druhé 

pololetí 2023). Ocenila nárůst on demand poslechu, zejména u stanice ČRo Vltava.     

 

Dne 22. 3. 2024 (Zápis č. 3/2024) 

Na březnovém zasedání Komise byly na základě pozvání DK přítomny interní auditorky Alena 

Šimerdová a Michaela Lešková.  Informovaly Komisi o auditech, které uskutečnily v roce 2023. 

Co se týče roku 2024, je naplánováno celkem sedm interních auditů. Dva  z nich už probíhají, 

a to Hospodaření s mobilními telefony (s důrazem na kybernetickou bezpečnost) a Režim 

zabezpečení objektů ČRo (vstupní karty, kontroly při vstupu do budovy atd.). Naplánovány jsou 

rovněž audity v regionálních studiích, a to v ČRo Plzeň a v ČRo Karlovy Vary.    

Interní auditorky rovněž konstatovaly, že spolupráce s vedením ČRo je dobrá a také přístup  

zaměstnanců se postupně zlepšuje. Komise navrhla, aby k setkání DK s vnitřním auditem 

docházelo minimálně dvakrát za rok.   

V části zasedání věnované marketingu směřovaly dotazy členů Komise k nadcházejícím 

sportovním akcím. Ředitel marketingu a digitálních služeb Jiří Malina konstatoval, že zájem o 

reklamní časy v době vysílání MS v hokeji je enormní, což je dáno mj. i tím, že se jedná o 

šampionát konaný v Česku. Rozpačité je to zatím u Olympijských her v Paříži, což může být 

dáno i politickou situací.  

V ekonomické části zasedání na tyto informace navázal ředitel Ekonomiky Martin Vojslavský. 

Konstatoval, že komerčním výnosům se dařilo v rámci MS v biatlonu, které se konalo právě 

v Česku. M. Vojslavský pak zmínil externí audit hospodaření Českého rozhlasu za rok 2023, 

který proběhne v první polovině dubna.  

 

Podrobnosti k jednotlivým zasedáním, včetně dalších projednávaných bodů, jsou řádně 

zdokumentovány v zápisech z jednání Komise, které jsou uloženy v sekretariátu Rady.     

 

Ing. Miroslav Dittrich 

předseda Dozorčí komise rady Českého rozhlasu 

 

 

 

 


